
 

 
 
 

Stiftet i 1946 
 

 

Generalforsamling torsdag den 20. februar 2020 kl. 19:00 
På Melby Skole, Blok B, Melby 

 

Til stede: 26 af borgerforeningens medlemmer. 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Valg af dirigent 

 

Thomas Lind blev valgt. 

Thomas havde undersøgt indkaldelsen til gene-
ralforsamlingen og vurderede at forsamlingen var 

lovligt varslet. 

Ingen havde indvendinger og generalforsamlingen 
blev derfor erklæret lovlig.  

 

2. Beretning om 

foreningens virksomhed 
 
 
 

Beretningen er i sin helhed vedlagt som bilag til 

dette referat. 

En deltager efterlyste, at referatet fra en 

generalforsamling fremlægges på foreningens 
hjemmeside. Det blev taget til efterretning. 

Der var derudover enkelte andre spørgsmål, som 
blev besvaret. 

Spørgsmål om medlemstal blev henvist til punkt 3 

på dagsordenen. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

3. Fremlæggelse af det 
kontrollerede regnskab 

Regnskabet var lagt på 

foreningens hjemmeside 11.2. 
 
 

 

Kassereren gennemgik regnskabet, som også var 

uddelt. 

Der er pt. 60 der har betalt kontingent for 2020, og 
der er stadig nogen, der kommer for at betale. 

Aktieposten blev omtalt. Kursen har været meget 
langt nede og vi har derfor ikke solgt aktierne. Men 

bestyrelsen har været OBS på kursen på hvert 
møde og har en principbeslutning om at sælge ved 
kurs 120. 

Kursen er netop indenfor de seneste dage steget til 
kurs ca. 121, men da vi kan forvente et aktieud-

bytte i år på ca. 3.000 kr. bør den nye bestyrelse 
overveje at medtage udbyttet inden aktierne evt. 
sælges. 

Specifikation af de enkelte typer arrangementer 
blev gennemgået. 



 

 
 
 
 

 

I øvrigt fremhævede kassereren: 

• Lager nedskrevet med 4.608 kr. 
• Årets resultat et overskud på 6.947 kr. 
• Egenkapital 56.371 kr. (inkl. værdi aktier) 

- 

En deltager havde 3 kommentarer til regnskabet: 

1. Kan der komme et minus foran tal som er 
udgifter. 

2. Fejl i banko-sammentællingen af udgifter og 
indtægter. 

3. Udgift / indtægt mandeaftener bør være 
angivet i selve regnskabet. 

Disse 3 bemærkninger blev alle taget til 

efterretning, og den kommende bestyrelse vil sikre 
at de indarbejdes i de fremtidige regnskaber. 
 

Holdning til priser på arrangementer blev drøftet. 
Skal der skal betales fuld pris / gives medlems-

rabat m.v.? 
Bestyrelsen forklarede, at det var bevidst.  
Til nogle arrangementer som f.eks. harmonikaaften 

og teatertur til Støbeskeen har vi givet 
medlemsrabat og dermed budgetteret med 

underskud, hvorimod Banko så er budgetteret til et 
overskud. 
Det er selvfølgelig vigtigt at der samlet er balance. 

En deltager spurgte, hvorfor er der ikke var udgif-
ter på banko for børn. Kassereren forklarede, at 

det var på grund af, at vi brugte en del af lageret 
som nu er afskrevet.  
Forsamlingen accepterede dog, at der måtte være 

en fejl og indtægten på Børnebanko derfor kun var 
netto overskuddet, der er opført som en indtægt. 

Deltagerne stillede forslag om at specifikationer af 
de enkelte arrangementer opgøres på et selvstæn-
digt bilag til regnskabet. Kassereren kunne godt 

acceptere dette. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Indkomne forslag 
Forslag til ændring af 
vedtægter var lagt på 

foreningens hjemmeside. 
 
 

På vegne af bestyrelsen gennemgik Kim forslaget 

til vedtægtsændringer, som også var uddelt. 

Forslaget blev gennemgået for hver enkelt §. 

Een deltager kunne ikke acceptere en række af 

formuleringerne i de forskellige §§, bl.a. i 
formålsparagraffen. 



 

 
 
 
 

 

2 deltagere kunne ikke acceptere formuleringen i 

en enkelt paragraf. 

Der blev gennemført vejledende afstemning for §§ 
2, 4, 6 og 7. 

Der blev indført ændringsforslag i §§ 7 og 9. 

Det samlede forslag blev godkendt med 23 

stemmer for, 1 imod (dog med §10 godkendt), 2 
undlod at stemme. 

De ændrede vedtægter vedhæftes som bilag til 

referatet. 

 

Forsamlingen fortsatte herefter generalforsamlingens afvikling  
som godkendt i de nye vedtægter. 

5. Fastsættelse af 

kontingent 

 

Bestyrelsen indstillede at kontingentet bliver 
uændret i 2021 (100 kr. pr. person). 

Godkendt. 

 

6. Valg 
 

a. Valg til bestyrelsen 
3 for lige år 

2 for ulige år 

b. Valg af 2 suppleanter 

c. Valg af 2 bilagskontrollører 

1 for 2 år 
1 for 1 år 

d. 1 bilags kontrollør suppleant 

På foreningens hjemmeside var 
det oplyst hvilke kandidater der 

var opstillet til valg. 
 

 

Følgende blev valgt til bestyrelsen. 

a. Opstillede for 2 år: 

Jytte Christiansen (genvalg) 
Yvonne Vestermann (genvalg) 
Torben Andersen 

Opstillede for 1 år: 
Vagn Petersen 

Heidi Juul 

b. Kim Snekkerup (genvalg) – 1. suppleant 
Ole Rosén – 2. suppleant 

c. Mona Leisten Thune for 2 år 
Ole Max Olsen for 1 år 

d. Lis Leveau valgt 

 

7. Eventuelt 
 

Der blev fremsat ønske om, at bilagskontrollørerne 

bliver informeret om bestyrelsens beslutninger via 
referater fra møderne. 

 

Mødet sluttede kl. 21:30 Referent: Kim Snekkerup 

 

Godkendt 27. februar 2020 

Bestyrelsen:   Dirigent: 

  



 

 
 
 
 

 

Bilag 

Beretning ved formand Birgit Dencker. 

 

Endnu engang velkommen til Asserbo Borgerforenings generalforsamling. 

I forsommeren 2019 fratrådte bestyrelsesmedlem Lis Dencker af personlige grunde. 

Suppleant Kim Snekkerup indtrådte i bestyrelsen. 

 

Vi vil ikke lægge skjul på, at den periode bestyrelsen har været igennem, til tider har 

været op ad bakke. 

Desværre har vi i bestyrelsen, måtte lægge ører til megen negativ omtale omkring 

valget af bestyrelsen, og dermed vores arbejde. 

Vi er blevet bekendt med at man ”ude i byen” siger at den tidligere formand er ”blevet 

gået” altså et kup! 

Det har bestyrelsen selvfølgeligt, taget til efterretning. 

Sandheden er dog, at den tidligere formand blev bedt om at blive, bare et år mere og 

på den måde hjælpe den nye bestyrelse godt på vej. Det var en stor erfaring der her, 

kunne være gået videre. 

Dette ønskede den tidligere formand dog ikke, da havde taget sin beslutning, om at 

gå af på generalforsamlingen. 

Rygter er altid svære at mane i jorden og meget ubehageligt at lægge ører til, men vi 

har gjort, hvad der er muligt for at komme dem til livs. 

Heldigvis har vi også modtaget mange rosende kommentarer og det er vi naturligvis 

meget glade for. Det er et dejligt skulderklap og motiverende for et godt arbejde. 

Vi har opfyldt de ønsker, der fremkom på sidste generalforsamling, om at 

offentliggøre regnskabet, valg til bestyrelsen og indkomne forslag, inden 

generalforsamlingen, så der er mulighed for at forberede sig til generalforsamlingen. 

Vi har i dag adgang, til et mikrofonanlæg til brug ved vores forskellige arrangementer, 

så alle har mulighed for at høre hvad der bliver sagt, men desværre, er det her ikke i 

dag. 

Vi har haft en stor gennemgang og opdatering af vores medlemslister. 

Der har været udmeldelser, nogen sikkert på grund af de verserende rygter. 

Men på listerne, var der også medlemmer, som ikke har betalt kontingent i 2015-

2016-2017og i 2018. 

Men det og økonomien, kommer vores kasserer ind på. 

Jeg vil dog lige nævne, at vi desværre stadigvæk har et stort problem, med det 

tidligere køb af aktier i DANSKE BANK. 



 

 
 
 
 

 

Der blev i sin tid købt aktier for omkring 82.000 kr. men i dag er værdien kun ca. det 

halve. Kursen har faktisk været under Kurs 90. 

Bestyrelsen følger aktiekursen nøje, vi har det som et fast punkt på vores 

bestyrelsesmøder hver gang. 

Bestyrelsen har besluttet at sælge aktierne når de når kurs 120. 

Det vil give os et tab- MEN vi hverken må eller vil, gamble med foreningens midler, så 

derfor sælges aktierne og pengene investeres i obligationer. Det giver måske ikke den 

store gevinst, men vi er sikret at pengene er der.  

For at spare på finanserne, har vi fundet alternative måder at spare på. En stor 

besparelse er at vores arrangementer er flyttet fra Sognegården til Melby Skole. 

Prisen for leje af Sognegården er ca. 1000 kr. pr. gang. Melby skole er gratis for 

foreninger, så det er mange penge vi sparer. 

Vi har udsendt fem Nyhedsbreve i 2019. I februar – april – juli – september og 

november. 

Nyhedsbrevene er sendt til alle medlemmer, enten på mail, brev eller ved omdeling 

(af bestyrelsen). 

Vi har modtaget rigtig mange mailadresser, dét er en kæmpe stor hjælp for os. 

Efter en rundringning har vi også fået nogle tilbagemeldinger på, hvilken form 

medlemmerne ønskede at modtage Nyhedsbreve på. Desværre mangler vi dog, en del 

tilbagemeldinger endnu. 

Der er oprettet en hjemmeside på www.asserbo-borgerforening.dk samt en 

FACEBOOK gruppe med samme navn. 

På hjemmesiden er det muligt at holde sig orienteret om Nyhedsbreve og andet 

væsentligt materiale.  

Hjemmesiden er godt besøgt, det er virkeligt dejligt, at der er så stor interesse for 

vores forening. 

Alle Nyhedsbreve indeholder en kalender på sidste side. 

Året 2019 bød på aktiviteter som tidligere – banko – harmonikaaftner – og teater i 

Støbeskeen. 

Fastelavn blev anderledes end det plejer at være. Samme dag, tid og næsten samme 

sted, holdt Asserbo Erhvervs og kulturforening et kæmpe Fastelavsarrangement. 

Vi fik en aftale om at tilslutte os dette arrangement, hvor vi i bestyrelsen varetog 

mange af de praktiske opgaver der var i forbindelse med afholdelsen. (vi sparede ca. 

2500 kr.) 

Det var en stor succes, og en mulighed, vi i bestyrelsen, havde for at tiltrække nye 

medlemmer til foreningen. 

Vi bar skilte der viste at vi var fra Asserbo Borgerforening, og mange var 

interesserede i at høre om foreningen. 

http://www.asserbo-borgerforening.dk/


 

 
 
 
 

 

Bestyrelsen er overbevist om, at det altid er en fordel at samarbejde hvis et 

arrangement, falder sammen med en anden forenings. Ikke alene bliver det billigere, 

men det er også med til at synliggøre vores forening. 

Årets aktiviteter: 

Vi har holdt 13 bestyrelsesmøder (ingen udgift for ABF) 

3 aften banko, 1 børnebanko, 1 eftermiddags banko. 

Til vores børnebanko kom der desværre ikke så mange, men dem der kom, var meget 

tilfredse med arrangementet. Børnebanko er for alle, men det er børnevenlige 

gevinster der kan vindes. 

Vi har holdt 2 harmonikaaftner. Rigtig hyggeligt med fællessang og dejlig musik af 

Krudthusets Harmonikavenner. 

1 foredrag om Asserbo i 60érne, ved Knud Erik. En dejlig aften med livlig snak og 

mange bidrag fra publikum. 

2 forestillinger i Støbeskeen, hvor vi har set ”Sommerhuset” og Henrik Ibsens ”Et 

dukkehjem” 

Så har vi været en tur i Cirkusbygningen hvor vi blev underholdt af Ørkenens sønner, 

en dejlig aften. 

Vi planlagde en tur med M/S Frederikke på Arresø, som vi desværre måtte aflyse på 

grund af for få tilmeldinger. Vi har lovet at vi prøver igen i år, og håber det lykkes.  

Det er blevet undersøgt om det kunne lade sig gøre at arrangere en tur i BONBON 

LAND, men vi tror desværre at turen vil blive for dyr. 

SÅ er der vores Mandeaftner, som er et arrangement kun for mænd, måske 

diskriminerende? Men på sigt, kan der måske komme noget lignende kun for kvinder?  

Mandeaften har Asserbo Borgerforening overtaget fra den nedlagte Melby 

Menighedspleje. 

Vi fik ovenikøbet doneret 5000 kr. til at starte op på. Det har helt sikkert gjort det 

lettere for os. TAK. 

Det er et yderst populært tiltag, hvor omkring 20-25 mand, møder op til dejlig mad, 

dejligt samvær og gode foredrag af vidt forskellig karakter. Der har i foreningens regi 

været 3 Mandeaftner der i blandt et julearrangement.  

Vi mener at med nye tiltag til aktiviteter er vi med til at fastholde, men også tiltrække 

nye medlemmer. 

Her til sidst, - vil jeg sige, at det er af personlige grunde at jeg ikke længere ønsker at 

fortsætte som formand for Asserbo Borgerforening. 

Jeg ønsker en ny bestyrelse alt muligt held og lykke med arbejdet i foreningen 

fremover. 

Tak til min ”gamle” bestyrelse for et stort og godt arbejde. 



 

 
 
 
 

 

 

Birgit Dencker 

 

  

 

  

  

 


